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Referat  
Elevrådet ved Ringerike videregående skole 

Møtested: Auditoriet rom A2004 

Dato: 24.02.2022 

Tid: 11.35-12.30 

Referent: Mina Minaie 
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Medlemmer som møtte:  

Navn Funksjon Representerer 
Ingvild Søreide Leder Elevrådsstyret 

Anes Alnajjar Nestleder Elevrådsstyret, 1STD 

Mina Minaie   Sekretær Elevrådsstyret, 2STE 

Ingrid Nesje Økonomiansvarlig Elevrådsstyret, 3STC 

Andreas Lachen Bazddi Elevrådsrepresentant 1RSB 

Dorthea Andersen Gåsbak Vara 1STE 

Eivind Støa Magnus Elevrådsrepresentant 1IDA 

Milan Daban Vara 2STA 

Sara Ebid Elevrådsrepresentant 2STB 

Anna Caridad Bakke Vara 2STC 

Arthur Gossé Hevrøy Elevrådsrepresentant 2STD 

Bleona Andersen Elevrådsrepresentant 2MUA 

Nika Jakir Elevrådsrepresentant 2IDA 

Ida Helen Bye Elevrådsrepresentant 2STA 

Henriette Kristoffersen 
Hjørnstad 

Elevrådsrepresentant 3MUA 

Helene Mala Haga Elevrådsrepresentant 3STA 

Vilde Myhre Elevrådsrepresentant 3STB 

Charlotte Vedhus Slettebakken Elevrådsrepresentant 3STD 

Ådne Øderud Skilbrei Elevrådsrepresentant 3STE 

 Andre møtedeltagere: 

Navn  Funksjon  Representerer  

Aud Hilde Gravermoen Elevrådskontakt Lærerne 

Sabir Miljøarbeider Skolen 

Ikke til stede: 1RSA, 1STA, 1STB, 1STC, 1MUA, 2SSA (i praksis), 3IDA 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 
1 Sabir 

2 UFT 18-19.03  

3 Elevtinget 

4 Elevrådskonkurranse  

5 Aktivitetskomite 

6 Gjøre elevrådet mer synlig  

7 Heldagsprøver/standpunkt  

8 Corona-fraværsproblematikk  

9 Saker fra klassene  
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Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1, Sabir 
Hva kom fram i diskusjonen:  

• Miljøarbeider ved skolen, Sabir informerer om grupperommene på skolen og at noen elever 

kaster mat, grøtrester og snus på veggen samt antibac dispenseren 

• Sabir ønsker et tettere samarbeid i elevrådet 

• Informerer også om at hvis en elev ønsker hvile, er det hvilerom hos elevtjenesten 

• Oppfordrer om at man ikke skal ta beina på stolene i kantina, i sofaene osv. 

• Forklarer at han har god oppfølging på hvilke elever/klasser som har prøver, timer og ikke 

• Forteller om at noen elever på torsdager får servert grøt i 5 minutter ekstra for å rekke det 

etter gymtimen 

Hva ble bestemt: 

• Formidle videre til klassene om at man ikke skal legge igjen mat og matrester på 

grupperommene 

• Oppfordre alle til å være hyggelig mot Sabir 

Kommentarer:  

 

Sak 2, UFT 18-19-03 

 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Skolen sender Mina Minaie som representant til UFT 

• Det kan også søkes på åpne plasser til å delta, med en åpen plass kan man også stille til valg  

• UFT er en felles arena for ungdom i viken 

Hva ble bestemt: 

 

Kommentarer:  

 

Sak 3, Elevtinget 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Elevtinget arrangeres av Elevorganisasjonen (EO) 

• Foregår fra 7-11 mars og er litt det samme som UFT 

• Her avgjør man hva EO skal jobbe med og man kan stille til valg 

Hva ble bestemt: 

Kommentarer:  

• Skolen har fylt opp sin kvote med delegater og har meldt på en representant og en observatør 

 

Sak 4, Elevrådskonkurranse  

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Skolen skal i mai være vert for en elevrådssamling med deltakere fra forskjellige skoler i Viken 

• Angående dette blir det også bli kåret beste elevråd 
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• Skolen har sendt inn søknad til kåringen siden vi er vert, selv om styret påpeker at vi ikke har 

så reel sjanse til å vinne 

• Aud Hilde forteller også om utkastet til søknaden  

 

Hva ble bestemt: 

Kommentarer:  

  

Sak 5, Aktivitetskomite 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Det er satt ned en aktivitetskomite 

• Denne kommer allikevel ikke så mye mer videre utover enn elevrådet 

• Det er lagt ut om komiteen i kanalen «info til alle» 

Informer klassene om aktivitetskomiteen og fortell og prøv å aktivere folk  

Hva ble bestemt: 

• Alle informerer sin klasse om aktivitetskomiteen og prøver å aktivere folk til å ville sitte 

i/arbeide med komiteen 

 

 

 

 

 

 

Sak 6, Gjøre elevrådet mer synlig 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Det har kommet frem at man ønsker å synliggjøre elevrådet i større grad 

• Alle vet at det finnes et elevråd, men i hvilken grad vet folk om det sittende rådet og om hva 

man gjør? 

Inspill: 

• Gensere til hele elevrådet (skal undersøkes, men mest sannsynlig ikke penger nok) 

• Evt at det ikke sponses, men at man kjøper selv 

• Ha stikkord/presentasjoner på infotavlene om elevrådsmøtene 

• Pin/spenner 

• Caps 

Hva ble bestemt: 

• Alle tenker litt mer på dette 
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Sak 7, Heldagsprøver/standpunkt 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Personalmøte 23.02 om eksamen og årsplan 

• Heldagsene blir forskjøvet siden man regner med at eksamen blir avlyst 

• Blir lagt ut fortest mulig  

• Standpunkt flyttes muligens 

Inspill: 

• Bedre orienteringer på å kunne ta opp prøver etter corona/sykdom 

Kommentarer: 

• Det blir 2 dager i juni hvor man kan ta oppsamlingsprøver  

 

Sak 8, Corona fraværsproblematikk 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Det er mange som er borte med Corona, men allikevel tar overdrevent mye fri etter de 

har blitt friske 

• Det er ønske om at man skal oppfordre til at folk kommer på skolen om de har blitt friske 

Inspill: 

• Man får ikke nok info om hvilke regler som gjelder, ønske om oppdatering fra lærere i klassens 

time.  

• Oppfordre til at elever fortsatt følger med i teams ved sykdom 

• Det er mange lærere som ikke har teams møte selv om elever er syke, oppfordre lærere til 

teams møte ved sykdom (Har blitt tatt opp, men man får beskjed om at det blir for mye for 

lærerne og at de ikke har kapasitet 

• Ta eget initiativ, si ifra til læreren om du vil delta på teams og send mld på starten av timen 

Sak 9, Saker fra klassene 

Hva kom fram i diskusjonen: 

• Nett sperra på telefonene, ingen elever kan koble seg på mobilen.  

• Fortsatt kloakklukt i A bygget, 

• Lys som ikke fungerer på toalettene i 4 etg A-bygget 

• Få flere tilgjengelige E-bøker på nettet  

• Knagger i et klasserom (A4010) 

• Låse opp grupperom med kort 

Kantina: 

• Det er litt lite variasjon i maten i kantina, ofte det samme om og om igjen  

• Litt voksen mat, setter «aldersgrense» på maten 

• Ikke alltid så appellerende  

• Flere går på meny, spesielt for å kjøpe inn salat 

• Ønske om mer «plain» varer i salatbaren 
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• Kantinen ligger på samme pris som Meny, går mye penger om man skal spise der hver dag 

• Abonnement i kantina med elevkortet 

• Det er dyrere for en ostebolle/focaccia enn kake, det er derfor billigere å kjøpe usunt enn sunt 

• Evt poste en undersøkelse om kantina 

• Få med en av kantinedamene på elevrådsmøte 

Hva ble bestemt? 

• Alle tar en runde i klassene med hva man kan ønske seg i kantina 

 


